

CSLA ANNUAL GENERAL MEETING DRAFT MINUTES		ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE DE L'AAPC PROCÈS VERBAL PROVISOIRE	
Thursday, June 18 th , 2020 at 1 pm EDT (by webinar)		Jeudi le 18 juin 2020 à 13h (heure de l'est) (par webinaire)	
1.	<p>Call to Order (G. O'Connor)</p> <p>Glenn O'Connor welcomed members and performed a land acknowledgement.</p>	1.	<p>Ouverture de l'assemblée (G. O'Connor)</p> <p>Glenn O'Connor souhaite la bienvenue aux membres et accorde une reconnaissance territoriale.</p>
2.	<p>Approval of the Agenda (G. O'Connor)</p> <p>MOTION: To approve the agenda as proposed. Moved by K. Glendinnig and seconded by Laureen Snook This motion is approved.</p>	2.	<p>Approbation de l'ordre du jour (G. O'Connor)</p> <p>PROPOSITION : Adopter l'ordre du jour sans modifications. Proposée par K. Glendinning et appuyée par Laureen Snook. La motion est approuvée.</p>
3.	<p>Establishment of Quorum (M. Legault)</p> <p>According to our by-laws:</p> <p>10.3.1 At any Member Meeting, 100 Voting Members present in person or by proxy, as verified by the Executive Director, shall constitute a quorum.</p> <p>Michelle Legault confirmed that quorum was achieved.</p>	3.	<p>Établissement du quorum (M. Legault)</p> <p>Selon nos règlements :</p> <p>10.3.1 Lors de toute assemblée des membres, 100 membres votants présents en personne ou par procuration, conformément à la vérification du directeur général, constitueront le quorum.</p> <p>Michelle Legault confirme que le quorum est établi</p>
4.	<p>Approval of the 2019 AGM Minutes (G. O'Connor)</p> <p>MOTION: To approve the minutes of the 2019 AGM as presented. Moved by Jean Landry and seconded by Jill Robertson. This motion is approved.</p>	4.	<p>Approbation du procès-verbal de l'AGA 2019 (G. O'Connor)</p> <p>PROPOSITION : Approuver le procès-verbal de l'AGA 2019 sans modifications. Proposée par Jean Landry et appuyée par Jill Robertson. La motion est approuvée.</p>
5.	<p>President's Report (G. O'Connor)</p> <p>Glenn O'Connor presented his report.</p> <p>MOTION: That the president's report be received as presented. Moved by Lawrence Stasiuk and seconded by Sarah Culp . Motion is approved.</p>	5.	<p>Rapport du président (G. O'Connor)</p> <p>Glenn O'Connor a présenté son rapport aux membres.</p> <p>PROPOSITION : Approuver le rapport du président sans modifications. Proposée par Lawrence Stasiuk et appuyée par Sarah Culp. La motion est approuvée.</p>
6.	<p>Financial Report (C. Graham)</p> <p>a) <u>2019 Audited Financial Statements</u> Cynthia Graham presented the 2019 Audited Financial Statements and noted that the year was ended with an excess of revenues over expenses.</p> <p>b) <u>Presentation of the CSLA 3-year Budget</u> Cynthia Graham presented the 2020-2022 CSLA budgets.</p> <p>c) <u>Approval of the CSLA auditors for 2021</u></p>	6.	<p>Rapport financier (C. Graham)</p> <p>a) <u>États financiers vérifiés 2019</u> Cynthia Graham présente les états financiers vérifiés de 2019 et signale que l'exercice a pris fin avec un excédent des revenus sur les dépenses.</p> <p>b) <u>Présentation du budget triennal de l'AAPC</u> Cynthia Graham a présenté les budgets 2020-2023 de l'AAPC.</p> <p>c) <u>Approbation des vérificateurs de l'AAPC pour 2021</u> PROPOSITION : Nommer Gilmore and Company</p>

	<p>MOTION: That Gilmore and Co. be appointed the CSLA's Auditors for 2021. Moved by Cynthia Graham and seconded by Kathy Dunster. Motion is approved.</p> <p>d) <u>Presentation of 2021 member dues</u> Cynthia Graham confirmed that membership dues would not be raised in 2021.</p>		<p>à titre de vérificateur de l'AAPC pour 2021. Proposée par Cynthia Graham et appuyée par Kathy Dunster. La motion est approuvée.</p> <p>d) <u>Cotisations des membres pour 2021</u> Cynthia Graham confirme que les cotisations ne seront pas augmentées pour l'année 2021.</p>
7.	<p>President-Elect's Report (H. Parnham) Hope Parnham presented her report to the membership.</p>	7.	<p>Rapport du président élu (H. Parnham) Hope Parnham a présenté son rapport aux membres.</p>
8.	<p>Introduction of 2020 President-Elect Carolyn Woodland was elected by acclamation</p>	8.	<p>Présentation du président élu de 2020 Carolyn Woodland fut élue par acclamation</p>
9.	<p>2021-23 Strategic Plan MOTION : To approve the 2021-23 CSLA Strategic Plan as presented. Moved by Arnis Budrevics and seconded by Faye Langmaid. Motion is approved.</p>	9.	<p>Plan stratégique 2021-2023 PROPOSITION : D'approuver le plan stratégique de l'AAPC 2021-2023 tel que présenté. Proposée par Arnis Budrevics et appuyée par Faye Langmaid. La motion est approuvée.</p>
10.	<p>Member Question Period A question was raised from a member about how the CSLA will be addressing anti-racism. Michelle Legault explained that many initiatives are currently underway, and that this item has been added to the 2021-23 Strategic Plan.</p>	10.	<p>Période de questions des membres Une question a été soulevée sur la façon dont l'AAPC s'attaquera à la lutte contre le racisme. Michelle Legault explique que de nombreuses initiatives sont en cours et que ce point a été ajouté au Plan stratégique de 2021-2023.</p>
11.	<p>Adjournment The meeting adjourned at 2pm EDT.</p>	11.	<p>Levée de la séance La séance est levée à 14 h HAE.</p>